
Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Erhvervs- og vækstministeren

Dato: 11. februar 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 131
I sit høringssvar til lovændringen i 2007 om gennemførelse af MiFID-direktivet
m.v. rejste Københavns Fondsbørs en række bekymringer i forhold til bl.a.
kontrol og tilsyn. Vil ministeren redegøre for, hvorledes Erhvervs- og Vækst-
ministeriet og Finanstilsynet siden lovændringen har fulgt op på disse advars-
ler, herunder om man har fulgt udviklingen, om der er udstedt administrative
regler eller taget andre initiativer bl.a. i EU-regi? Endvidere bedes oplyst, om
ministeren er blevet orienteret om, at der er et problem, og hvornår dette i gi-
vet fald er sket?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Morten Bødskov (S).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 2. marts 2016.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Morten.Bodskov@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Morten Bødskov
formand
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